
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Protokół nr 39/2022 

 

XXXIX Posiedzenie w dniu 8 grudnia 2022 

Obrady rozpoczęto 8 grudnia 2022 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:46 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Graj 

2. Małgorzata Grzyb 

3. Dorota Miśkiewicz 

4. Ewelina Stobiecka 

5. Agnieszka Szczypiór 

6. Małgorzata Szymonik 

7. Mirosław Zielonka 

Goście: 

1. Grażyna Borycka – Skarbnik; 

2.Agnieszka Suchodolska– Podinspektor w Referacie Organizacyjnym. 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości dokonała 

przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawił proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Analiza budżetu Gminy Miedźno na 2023 r. 

3. Opracowanie planu pracy komisji na 2023 r. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 

Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

2. Analiza budżetu Gminy Miedźno na 2023 r. 

Analizę budżetu Gminy na 2023 rok omówiła Skarbnik. W pierwszej kolejności omówione zostały dochody 

budżetu, następnie wydatki. Omówione informacje zawiera zarządzenie Wójta Gminy Miedźno nr 93/2022. 

Skarbnik omówiła również temat Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 2023-2036. 

Omówione informacje zawiera zarządzenie Wójta Gminy Miedźno nr 94/2022. 

Radna Stobiecka zapytała o koszty związane z opłatami za odbiór odpadów komunalnych, jak to wygląda 

czy planowane są duże podwyżki cen za tą usługę. 

Skarbnik odpowiedział, że umowa na odbiór odpadów komunalnych podpisana jest do końca marca 2023 

roku i tak naprawdę wtedy kiedy umowa wygaśnie będzie wiadomo jak będzie się wyglądała sytuacja  

z cenami.  

Rady Zielonka miał pytanie odnośnie Straży Pożarnych, jakie kwoty przypadają na poszczególne jednostki. 

Skarbnik odpowiedziała, że z budżetu gminy na gotowość bojową Straże Pożarne w Miedźnie oraz 

Ostrowach nad Okszą otrzymają po 40.000,00 tys. zł, Mokra 20.000,00 tys. zł, Borowa 9.000,00 tys. zł, 

Władysławów 4.500,00 zł, Kołaczkowice 9.000,00 tys. zł. Dodatkowo na gotowość bojową straże 

otrzymają pieniądze z funduszy sołeckich. 

Radny Graj miał pytanie odnośnie wzrost wynagrodzeń w stosunku do ubiegłego roku. 



Skarbnik odpowiedziała, że wzrost wynagrodzeń spowodowany jest wzrostem najniższej krajowej. 

Radna Szczypiór zadała pytanie odnośnie budowy przedszkola, jak wygląda sytuacja na ten moment. 

Skarbnik odpowiedziała, że na tą chwile nie ma pieniędzy w budżecie aby wnieść wkład własny do 

inwestycji. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

3. Opracowanie planu pracy komisji na 2023 r. 

Przewodnicząca Komisji Ewelina Stobiecka przedstawiła plan pracy komisji na rok 2023 z prośbą  

o akceptacje lub zmianę punktów.  

Radny Graj poprosił o dopisanie punktu w miesiącu kwietniu: Analiza wydatków na podróże służbowe  

i delegacje Urzędu Gminy za 2022 rok. 

Po dodaniu punktu projekt planu pracy komisji na 2023 rok został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

opracowania planu pracy komisji na 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 

Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

Projekt planu pracy komisji na 2023 rok został przyjęty. 

O godz. 14.35 Podinspektor Elżbieta Agnieszka Suchodolska dołączyła do posiedzenie Komisji. 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawki za 1 km przebiegu pojazdu. 

Podinspektor Agnieszka Suchodolska przedstawiła projekt uchwały. 

Wobec braku pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 

Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

5. Sprawy różne. 

Spraw różnych brak. 

 

6.Zakończenie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Stobiecka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 14.46. 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

(-) Ewelina Stobiecka 

 

 

Przygotował(a): Daria Piątek 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


